
Comité-vergadering 20-7-2023 (online) 
 
Aanwezig: 
Ad, Raymond, Dirk, Piet, Lieven en Antoine 
 
1 Financiële situatie 
De financiële situatie van de club is minder rooskleurig dan gedacht. Het batig saldo van onze 
bankrekeningen op 30/06/2023 wordt voor het grootste deel gefinancierd door het positief 
saldo van de individuele rekeningen van onze leden. Er is in de loop van de laatste paar jaar 
een gat ontstaan tussen de aangerekende werkingskosten van de club (‘kosten protocol’ = 125 
euro") en de werkelijke uitgaven. De uitgaven zijn gestegen (kosten van de spreker, bloemen 
voor onze dames, tractaties van de heren), maar de inkomsten (lees ‘kosten protocol’) hebben 
geen gelijke tred gehouden.  
Inmiddels heeft iedereen van Dirk een individueel overzicht van het afgelopen clubjaar 
gekregen waarop de kosten protocol werden verhoogd naar 255 euro voor het voorbije 
clubjaar.  
 
Indien we per 30/06/2023 de club zouden willen liquideren, kunnen we dat niet doen zonder 
de reserves van de DAG aan te spreken. De 125 euro die in 2022-2023 voor de DAG aan 
iedereen is aangerekend, zullen daarvoor al gebruikt worden. Voor 2023-2024 wordt opnieuw 
dat bedrag aangerekend. 
 
We houden de maaltijdkosten op 65 euro per persoon (ook voor vergaderingen met dames en 
Ladie’s Nights). Voor de spreker voorzien we 100 euro aan kosten (maaltijd plus geschenk). 
 
Voor de rekening 2023-2024 die u in september mag verwachten zal Dirk het bedrag "kosten 
protocol" opnieuw budgetteren, rekening houdend met de stijgende kosten en het kleiner 
aantal leden om de werkingskosten van de club te dragen. 
 
Met Peter Tulkens zal nog contact opgenomen worden. Hij heeft gevraagd zijn verlof te 
verlengen, maar er staat nog een rekening open. Zijn verlof zal toegestaan worden als 
dat openstaande bedrag betaald wordt. Er zijn enkele mails verstuurd naar Peter, die 
zonder reactie zijn gebleven, wellicht ten gevolge van feit dat naar een oude emailadres 
gegaan zijn. 
 
2  wetgeving VZW 
Eind dit jaar moeten alle VZW’s hun statuten aanpassen. Ad zal Erwin vragen of dat 
vorig clubjaar al gebeurd is.* 
 
3  Varia 
DAG 
Er moeten zeker inkomsten komen voor de DAG, anders wordt zelfs de DAG in de Zoo 
financieel niet haalbaar. Tijdens de eerste SV van 2023-2024 (4 september) zal er over de 
DAG gesproken worden. 
 
4 volgende comité-vergadering 
Maandag 9 oktober. Dan zullen ook de data besproken worden voor de volgende 
comité-vergaderingen in het clubjaar 2023-2024. 
 



Ad van Poppel 
voorzitter 2023-2024 
 
 
* antwoord van Erwin: 
“Met de vzw heb ik mij niet beziggehouden. Als ik mij niet vergis stond Dirk daarvoor 
in, in samenspraak met Luc Cappaert.” 
 
 


